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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2017. március 29-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Az ülés kezdésének időpontja: 17.00 óra 

 
Jelen vannak: Kara József, Kara József Zoltánné, Kochnyák Sándor, Simonek 
Antal, Szivek Péter képviselők, Radovics Istvánné alpolgármester, Vöröskői 

István polgármester, Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 
 
Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a képviselő-

testület március havi rendes ülésén. Megállapítom, hogy a megválasztott 7 
főből 7 fő jelen van, az ülés határozatképes. A kiküldött meghívóban szereplő 

napirendi pontokhoz képest az alábbi módosítást javaslom: a mezőőr 
beszámolója és az esélyegyenlőségi terv felülvizsgálatának tárgyalása egy 
következő ülésünkön kerülne megtárgyalásra, tehát a napirendi pontok a 

következőképpen alakulnának: 
 

1. Az egészségügyi ellátás helyzete 
2. A falu szociális helyzete 
3. Beszámoló a Művelődési Ház – IKSZT tevékenységéről 

4. Településrendezési terv Kormányhivatal által javasolt felülvizsgálata 
5. Energia megtakarítási intézkedési terv 
6. Településképi rendelet, főépítész alkalmazása intézkedési terv 

7. Vízmű gördülő fejlesztési terv 
8. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

9. Egyebek 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 38/2017. (III.29.) 

határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a módosított napirendet elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 
 

1. Napirendi pont 

Az egészségügyi ellátás helyzete 

Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszöntöm Dr. Kéninger Anna 
gyermekorvost, Dr. Bús János háziorvost és Salánkiné Radovics Mónika 
védőnőt, akiknek első napirendi pontként tárgyaljuk a beszámolójukat. A 

beszámolók tárgyalása előtt szeretném kérni a tisztelt jelenlévőket, hogy a 
nemrégiben elhunyt fogorvosunk Dr. Gergely Ákos emléke előtt egy egyperces 
néma felállással tisztelegjünk, hiszen egészségházunk megnyitása óta ő látta 

el községünkben a fogorvosi teendőket. Nagy tervekkel érkezett a 
községünkbe, ehhez az önkormányzatunk anyagi lehetőségekkel igyekezett 

hozzájárulni. A Humán Bizottság külsős tagjaként és a Faluért Egyesület aktív 
tagjaként sokat tett közösségünkért. Őszinte részvétünk a hozzátartozóknak. 
Vöröskői István polgármester: a fogorvosi beszámolót Dr. Gergely Ákos már 

előkészítette, a mai napon özvegyétől ezt meg is kaptuk. A jelenlegi ellátásról 



annyit tudok mondani, hogy a helyettesítést Dr. Ámon György látja el az 

Esztergom-kertvárosi rendelőjében. A praxis jogról az özvegy rendelkezik, neki 
is és az Önkormányzatnak is a praxist meg kell hirdetnie, hogy a fogorvosi 

ellátás ismét elérhető legyen helyben a lakosaink számára. Addig előre 
láthatólag helyettesítéssel oldódhat meg a dolog. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 39/2017. (III.29.) 

határozata a fogorvosi ellátásról szóló tájékoztató elfogadásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a beszámolót elfogadja, egyúttal megbízza 
a polgármestert az önkormányzati feladat ellátásához szükséges tárgyalások 
lefolytatásával 

. 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: folyamatos 
 
Vöröskői István polgármester: a házi gyermekorvos beszámolóját 

megkaptuk, kiküldtük a képviselőknek, kívánja-e Dr. Kéninger Anna 
gyermekorvos a beszámolóját kiegészíteni? 
Dr. Kéninger Anna házi gyermekorvos: A beszámolóban megemlékeztem 

arról, hogy nem jó a fűtésünk, de talán most valami már elkezdődik. 
Vöröskői István polgármester: a kivitelező különböző anyagbeszerzési 

okokra való hivatkozással eddig húzta az időt, de a következő 3 napban 
reményeink szerint a korszerűsítés, felújítás megtörténik. Ennek áldásos 
következményeit a következő fűtési szezonban élvezni fogják.  

Dr.Kéninger Anna házi gyermekorvos: a másik probléma, hogy nagyon 
penészedik a rendelő. 

Vöröskői István polgármester: Ezt mindenféleképpen ki kell vizsgálni, 
valószínűleg ez is a kivitelezés hiányosságaiból adódik. Remélhetőleg a fűtés 
javításával ez a probléma is megoldódik, de amennyiben szükséges úgy egy 

meszeléssel is javíthatunk a helyzeten. 
Radovics Istvánné alpolgármester: szociális helyzetből adódóan van-e 
alultáplált gyermek a faluban? 

Dr.Kéninger Anna házi gyermekorvos: továbbra sincsen, a probléma inkább 
a túlsúlyos gyermekekkel van. 

Vöröskői István polgármester: A Humán Bizottság elnökét kérdezem a 
javaslatukról. 
Kara József a Humán bizottság elnöke: A bizottság elfogadni javasolja a 

beszámolót. 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 40/2017. (III.29.) 
határozata a gyermekorvosi ellátásról szóló beszámolóról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete Dr. Kéninger Anna házi gyermekorvos 
beszámolóját elfogadja. 

Felelős: Vöröskői István polgármester 



Határidő: azonnal 

 
Vöröskői István polgármester: a háziorvosi beszámolót is megkaptuk, 

kérdezem Dr. Bús János háziorvost, hogy kívánja- e kiegészíteni a leírtakat? 
Dr. Bús János háziorvos: Nem köszönöm, az esetleges kérdésekre szívesen 
válaszolok. 

Kara József Humán Bizottság elnöke: a bizottság is javasolja elfogadni a 
beszámolót. 
Radovics Istvánné alpolgármester: a dorogi laborról van már valami 

pontosabb információnk? 
Dr.Bús János háziorvos: amit tudok az csak pletykaszintű, hivatalosan 

semmi információnk nincs. 
Vöröskői István polgármester: Volt egy államtitkári tájékoztató, ahol nem 
lettünk okosabbak, valószínűleg csak szervezeti átalakítások lesznek a dorogi 

és az esztergomi kórház egyesítésével. Azt ígérték, hogy semelyik szakrendelő 
nem fog megszűnni Dorogon.  

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással a következő 
határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 41/2017. (III.29.) 
határozata a házi orvosi ellátásról szóló beszámolóról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete Dr. Bús János háziorvos beszámolóját 

elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 

Vöröskői István polgármester: a védőnői beszámolót már januárban 
megkaptuk és kiküldtük. Kérdezem Salánkinét, hogy kívánja-e azt szóban 
kiegészíteni? 

Salánkiné Radovics Mónika védőnő: két számot szeretnék helyesbíteni 
benne, a tavalyi évben a várandós anyák száma nem 44 hanem 43 volt, és a 
szült anyák száma nem 35 volt hanem 34. 

Kara József Humán Bizottság elnöke: a bizottság javasolja elfogadni a 
beszámolót. 

Radovics Istvánné alpolgármester: úgy olvastam, hogy 4 fokozott gondozást 
igénylő pici gyerek van, 2 egészségügyi okból, 2 szociális okból.  
Salánkiné Radovics Mónika védőnő: egészségügyi okból a koraszülöttek 

igényelnek fokozott ellátást, a szociális okból kifolyólag fokozott ellátást 
igénylők pedig együttműködőek a gyerekjóléti szolgálattal úgyhogy velük sincs 
probléma. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Hogyan áll a méhnyakszűrés és a HPV 
oltás a 7. osztályosoknál? 

Salánkiné Radovics Mónika védőnő: Méhnyakrák szűrésre egy labor 
árajánlatát a hivatalban leadtam, a 7. osztályos lányoknál nemsokára adjuk a 
második HPV oltást, a 7 főből 6-an tartottak rá igényt. 

 



A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 42/2017. (III.29.) 

határozata a védőnői ellátásról szóló beszámolóról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete Salánkiné Radovics Mónika védőnő 

beszámolóját elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 

2. Napirendi pont 

A falu szociális helyzete 
Vöröskői István polgármester: Itt is megkaptuk a részletes beszámolót 

Feketéné Vitek Dalmától. Kívánja-e azt szóban kiegészíteni? 
Feketéné Vitek Dalma szociális főelőadó: Mindent leírtam, az esetleges 

kérdésekre szívesen válaszolok. 
Kara József Humán Bizottság elnöke: a bizottság javasolja elfogadni a 
beszámolót. 

Simonek Antal képviselő: a közmunkások foglalkoztatásánál kihasználjuk-
e a maximálisan igényelhető létszámot és az eszközbeszerzésre pályázunk-e? 
Feketéné Vitek Dalma szociális főelőadó: Jelenleg maximális a 

foglalkoztatottak száma, most azok dolgoznak, akik tudnak és akarnak is 
dolgozni. Az utánuk járó, eszközbeszerzésre fordítható maximális összeget 

igénybe vesszük. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 43/2017. (III.29.) 

határozata a falu szociális helyzetéről szóló beszámolóról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete Feketéné Vitek Dalma beszámolóját 

elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 

3. Napirendi pont 

Beszámoló a Művelődési Ház – IKSZT tevékenységéről 
 

Vöröskői István polgármester: az írásos beszámolót megkaptuk kiküldtük. 
Kívánja-e szóban kiegészíteni Klinger Ágnes? 
Klinger Ágnes művelődési ház vezető: Köszönöm, nem kívánom. 

Kara József Humán Bizottság elnöke: Nagyon tartalmas a beszámoló, a 
bizottság javasolja elfogadni a beszámolót. 

Simonek Antal képviselő: történtek-e már lépések a művelődési ház 
önállósítására?  



Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Azt beszéltük meg hogy 

következő év január 1-től tervezzük, ezt szeptemberben lehet elkezdeni az  
alapító okirat módosításával. 

Simonek Antal képviselő: a kulturális közfoglalkoztatottakra pályáztunk-e? 
Klinger Ágnes művelődési ház vezető: már csak 1 főre pályázhattunk, az ő 
érkezését várjuk a napokban. Az Országos Széchenyi könyvtárnál is 

pályáztunk 1 főre, hogy ő ki legyen, azt még keressük. 
Radovics Istvánné alpolgármester: Eléggé magára hagytuk az Ágit, a 
programok, rendezvények zajlanak és a kulturális közmunkások nélkül sok a 

megoldandó feladat a két emberre.  
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 44/2017. (III.29.) 

határozata a Művelődési Ház – IKSZT tevékenységéről szóló beszámolóról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete Klinger Ágnes művelődési ház vezető 
beszámolóját elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 
 

 
4. Napirendi pont 

Településrendezési terv Kormányhivatal által javasolt felülvizsgálata 
 
Vöröskői István polgármester: kormányhivatal által javasolt módosítások 

ismertetésére felkérem a jegyzőasszonyt. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Kétféle módon küldtük ki az 

anyagot és a módosítási javaslatokat. Megfogalmazásbeli javításokat és 
bekezdések hatályon kívül helyezését kell megtennünk, hogy a jelenleg 
érvényben lévő törvényi szabályozásoknak megfeleljen a HÉSZ. Volt egy 

célvizsgálat a kormányhivatalnál, amiben a települések helyi építési 
szabályzatait vizsgálták, itt szigorú szakmai szempontok alapján vizsgálták 
felül a rendeletet és ekkor kerültek elő a hibák. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodással a következő 

rendelet módosítást fogadta el: 
 
Kesztölc község Önkormányzata képviselő-testületének 4/2017.(III.30.) 

önkormányzati rendelete a helyi építési szabályzatról és szabályozási 
tervről szóló 6/2010. (VII.19.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

5. Napirendi pont 

Energia megtakarítási intézkedési terv 

 
Vöröskői István polgármester: Ezzel kapcsolatosan mulasztásunk van, 
hiszen e hónap végéig kellett volna megalkotnunk az ezzel kapcsolatos energia 

megtakarítási intézkedési tervünket. Az önkormányzat épületeire vonatkozó 



energetikai megújítására most is fut 2 pályázatunk. A saját kezelésünkben 

lévő 4-5 épületünk közül 2 új épület, a Művelődési Ház és az Egészségház. Az 
iskola és az idősek otthona más kezelésében van. A többin elvégeztettük az 

energia megújítási és felújítási vizsgálatokat, pályáztunk, remélhetőleg 
sikeresen. Az óvodán idén fogjuk elvégezni az energetikai korszerűsítést. 
Annak lebonyolítása után volna célszerű a vizsgálat. A kormányhivatal 

kiküldte a névjegyzéket, hogy mely szakembereket lehet megbízni a feladattal, 
a költségvetésünkbe ez a költség nem fér bele. A települési arculati kézikönyv, 
amit a későbbiekben tárgyalunk kormányzati támogatást élvez, ha nem is 

egészében, de részben finanszíroznak. Az intézkedési tervvel érintett épületek 
felmérését követően a járási Kormányhivatal szakértőjének bevonásával 

készüljön el az intézkedési terv, amennyiben az ehhez szükséges szakmai 
munka elkészítésének forrásait a költségvetés biztosítja. A javaslatom az, hogy 
az önkormányzat akkor készítse csak el az intézkedési tervet, ha lesz rá 

fedezet, addig nem. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 45/2017. (III.29.) 

határozata az energia megtakarítási intézkedési tervről 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az előzetes szakmai anyag elkészíttetése 

fedezetének költségvetési biztosítása esetén elkészíti az önkormányzat 
építményeinek energiamegtakarítási intézkedési tervét. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 

 
6. Napirendi pont 

Településképi rendelet, főépítész alkalmazása intézkedési terv 
 
Vöröskői István polgármester: az előterjesztésben leírtakat csak annyival 

egészíteném ki, hogy a múlt évben született meg az ide vonatkozó jogszabály, 
melynek a végrehajtási rendelete is megjelent. Településarculati kézikönyv és 
rendelet megalkotására köteleznek bennünket, melyhez főépítész alkalmazása 

szükséges. Megtettük a szükséges lépéseket 3 ajánlat érkezett. Október 1-ig 
szükséges meghozni a rendeletet. 

Simonek Antal a Településfejlesztési Bizottság elnöke: megtárgyaltuk a 
kérdést, javasoljuk felhatalmazni a polgármestert, hogy a legmegfelelőbb 
ajánlatot válassza ki és kösse meg a szükséges szerződéseket. 

 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 46/2017. (III.29.) 
határozata a Települési arculati kézikönyv elkészítéséről, főépítész 

alkalmazásáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a polgármestert, hogy az 

ajánlatok alapján a legmegfelelőbb ajánlattevővel szerződést kössön a 



Településképi Arculati Kézikönyv elkészítéséről, Településképi rendelet 

megalkotásáról és ehhez a Főépítész alkalmazásáról. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2017. április 7. 
 

7. Napirendi pont 

Vízmű gördülési fejlesztési terve 
 

Vöröskői István polgármester: Ezt minden évben tárgyaljuk, folyamatosan 
téma. Az idei költségvetésre érdemi hatása nincsen, hiszen a gyakorlat szerint 

az éves elszámolásra a jövő év januárjában kerül sor, az a következő év 
költségvetésében jelentkezik, mint ahogyan a 2016-os év az idei 
költségvetésben jelent meg. A korábbi GFT-ben szerepel egy 1.150 milliós 

nyomvonal korrekció a Jószerencsét utcában. Ezt indokolatlannak tartottam 
(ráadásul tavaly aszfaltoztattuk), helyette a Nyár utca csatornázását kértem 

belevenni. A közös szennyvíztelepnél pedig a három település és a Vízmű 
egyeztetésén abban állapodtunk meg, hogy a telep körüli árvízvédelmi 
munkákat a települések végzik el Leányvár gesztorálása mellett, vélhetően 

olcsóbban és ezt rendezik pénzügyileg a települések és a vízmű között. A közös 
telepen végzett munkák 38%-a terheli Kesztölcöt. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 47/2017. (III.29.) 
határozata a Gördülő fejlesztési tervről 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete jóváhagyja a   ÉDV Zrt által készített 
Gördülő Fejlesztési Tervet Kesztölc szennyvízhálózatának vonatkozásában a 

2017-re tervezett Jó szerencsét utcai nyomvonalkorrekció helyett a Nyár utcai 
3 db ingatlan csatornázásának elvégzésével. A Leányvárral és Piliscsévvel 
közös szennyvíztisztító telepen pedig a telep árvízvédelmi munkáinak a három 

önkormányzat általi elvégzésével Leányvár gesztorsága mellett. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2017. március 31. 
 

(Kara József képviselő elhagyja az üléstermet, a Képviselő-testület létszáma 6 
fő) 

8. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 
Vöröskői István polgármester: február közepén üléseztünk utoljára, azóta 
sok minden történt. 

02.16. – Pilisi Parkerdővel egyeztetve kivágásra kerültek a veszélyes nyárfák. 
02.16. – Pilisvörösváron lakossági tájékoztató az M10-es útról 

02.20.- Barazutti úr a tulajdonosok, befektetők képviseletében jelezte a 
víznyerő kút környezetének kivételével értékesítenék a GKSZ övezetben lévő 
területeiket. 



02.22.- Család és gyermekvédelmi tanácskozás volt itt a Tanácsteremben a 

Kistérségi ellátóval 
február végén elkezdtük az erdészházban a zuhanyzók kialakítását, festést. 

Március végére minden tervezett munkálattal elkészülünk. 
02.28.- IRMÁK Kft-vel munkaértekezlet 
03.01.- Pilisvörösváron M10-el kapcsolatban egyeztetés a közös polgármesteri 

ajánlás elfogadásának az M0 gyűrű északi szakasz hosszabbításának esetére. 
03.03.- látogatás az utazás kiállításra az esztergomi Turisztikai Egyesület 
meghívására 

03.04.- ÖTE közgyűlés itt a hivatalban 
03.07.- Fotókiállítás megnyitó a művelődési házban 

03.10.- Kistérségi Társulási kibővített ülése a kórház összevonás ügyében 
Völner úrral és a kórház igazgatókkal. 
03.14.- Ünnepség, koszorúzás az iskola kulturális műsorával. 

03.18.- Búcsi böllérfesztivál – a csapatunk elnyerte a fődíjat Kochnyák 
képviselő társunk vezényletével. 

03.21.- Vízmű képviselőivel egyeztetés – GFT módosítása 
03.22.- Piliscsabai kerékpárút ügyében egyeztetés Pilisi Parkerdővel és az 
önkormányzatokkal 

03.23.- Vízitársulat küldöttgyűlése 
03.28.- Tatabánya Kormányhivatal TAK tájékoztató 
 

Kochnyák Sándor képviselő: szeretném megköszönni az önkormányzat 
támogatását a búcsi böllérfesztiválra. 

Jánoshegyi-Fazekas Éva lakos: érdeklődni szeretnék, hogy a Telenor torony 
ügyében van-e valami fejlemény? 
Vöröskői István polgármester: új fejlemény nincsen, azt ígérték, hogy az 

utolsó megbeszélésről készült jegyzőkönyvet küldik. Továbbá, telefonon 
tájékoztattam őket, hogy a Tündérkert utcai lakók és ingatlantulajdonosok is 

elzárkóznak a torony építésétől. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 48/2017. (III.29.) 
határozata az előző ülés óta eltelt időszakról szóló beszámolójáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az az előző ülés óta eltelt időszakról szóló 

beszámolót elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 
 

9. Napirendi pont 

Egyebek 

Vöröskői István polgármester: az egyebekben tárgyalnánk az óvoda 
beszámolóját, ami írásban kiment, a sportegyesületről kellene néhány szót 
váltanunk és a jövő hetén a közmunkások koordinálását kellene 

megoldanunk, mert a falugondnok szabadságra megy.  



Radovics Istvánné alpolgármester: egy időpont módosítási javaslatunk 

lenne, mert május 27-én lesz a Megyei Értéktár ülése, és arra a napra van 
betervezve a gyermeknap. Ha nincs ellene kifogás akkor lehetne május 20-án 

a gyermeknap. 
Vöröskői István polgármester: Mivel a gyermeknap és családi nap az óvodát 
és az iskolát is érinti így először velük kell egyeztetni, utána tudunk csak 

véglegesen dönteni az esetleges időpont módosításról. 
9.1. Ady Endre utcai lakók panasza 

 

Vöröskői István polgármester: a kérelemhez fotókat is mellékeltek, melyeket 
kiküldtünk. A Településfejlesztési Bizottság elnökével kimentünk helyszíni 

szemlére. A problémájuk valós, azonban ezt a javítást nem terveztük be az idei 
költségvetésbe, így az idén ezt az utcaszakaszt nem tudjuk feljavítani. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 49/2017. (III.29.) 
határozata az Ady Endre utcai lakók kérelméről 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az Ady Endre utcai útszakasz javításáról 
a község pénzügyi lehetőségének ismeretében a harmadik negyedév végén 
dönt. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: folyamatos 
 

9.2. Telekértékesítési előszerződések 

 
Vöröskői István polgármester: Az IRMÁK Közhasznú Nonprofit Kft. 

megkereste önkormányzatunkat. A Nonprofit Kft. Uniós támogatás elnyerése 
esetén telkeket keresett 2 lakóingatlan-építés, 1-1 foglalkoztató műhely és 
logisztikai központ kialakítása céljából. A kiválasztott három ingatlan 

megvásárlására előszerződést kötöttünk a melléklet szerinti tartalommal. 
Javaslom az előzetes megbeszéléseken jóváhagyott és testületi döntésen 
alapuló szerződések elfogadását. 

 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 50/2017. (III.29.) 
határozata az IRMÁK Kft előszerződéséről 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete jóváhagyja az IRMÁK Kft-vel kötött 
szándéknyilatkozatokat az azokban foglalt feltételekkel. Az ingatlanok 

tényleges értékesítése esetén, az adásvételi szerződés aláírása után dönt a 
befolyt összeg felhasználásáról. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: folyamatos 

 



9.3. Esztergomi Polgárőrség támogatási kérelme 

 

Vöröskői István polgármester: januári ülésünkön döntöttünk a civil 

szervezetek támogatásáról. Addigra még nem érkezett be az esztergomi 
központ kérelme. 100 ezer forintot kértek idén is amit a tartalékalapból 
javaslok megadni nekik, azzal a kikötéssel, hogy két rendezvényünkön, a 

családi napon és a szüreti napokon gondoskodnak a rendezvénysátor éjszakai 
őrzéséről nem csak a helyi polgárőrök bevonásával. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 51/2017. (III.29.) 
határozata az Esztergomi Polgárőr Egyesület támogatásáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete jóváhagyja az Esztergomi Polgárőr 
Egyesület részére 100 ezer forint támogatás megadását támogatási szerződés 

keretében, a felhasználás beszámolási kötelezettségével, a támogatási 
tartalékkeret terhére. A támogatás feltétele, hogy a helyi önkormányzat két 
nagy rendezvényén, a családi napon, és a szüreti napokon az Esztergomi 

Polgárőrség saját létszámából biztosít polgárőrt a rendezvénysátor éjszakai 
őrzésére. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2017. december 31. 

 
9.4. A honlap működési tapasztalatai 

Vöröskői István polgármester: Készült egy felmérés a honlapról és annak 

működéséről. Nagy vonalakban az a konzekvencia vonható le, hogy kevesebb 
bulvárt vár a lakosság és több önkormányzattal kapcsolatos információt. 

Megkérem Nyírő Andrást, hogy mondja el a tapasztalatait. 
Nyírő András a honlap szerkesztője: A közel egy éves működés alatt sok 
hasznos információt kaptunk, amik elérhetők a honlapon. Folyamatosan 

figyeljük, hogy mire van igény, és valóban a felmérésből az látszik, hogy az 
önkormányzati információk nagyon fontosak. 
Vöröskői István polgármester: Köszönjük Andrásnak a folyamatos munkát, 

amivel naprakész információk állnak rendelkezésre a honlapon, nem csak a 
lakosoknak, hanem az ide látogatóknak is. Fontos, hogy megmutassuk 

magunkat és vonzóvá tegyük az idegenforgalom számára a községünket. Nincs 
ipartelepünk, amiből bevételre tehetnénk szert, így marad az idegenforgalom 
és a turizmus fejlesztése.  

Szivek Péter képviselő: Több önkormányzatnál láthatjuk, hogy a facebookon 
is van profiljuk, nem feltétlenül ott teszik közzé az aktualitásokat, de 
átirányítja az érdeklődőket a honlapra. 

Nyírő András: A tapasztalat az, hogy ezek a profilok személytelenek és nem 
nagyon működnek jól. Van egy „Kesztölciek” csoport, már 600 fővel, 

véleményem szerint felesleges duplikálni. 
Jánoshegyi-Fazekas Éva Kesztölcért a Faluért Egyesület: Esetleg azt 
lehetne meggondolni, hogy a honlapra történő fellépéskor választani lehessen, 

hogy helyben élőként vagy látogatóként kívánunk-e belépni, hogy külön 



lehessen választani az önkormányzati híreket a turisztikai jellegű 

információktól. 
Vöröskői István polgármester: Az biztos, hogy a helyieknek nagyobb igényük 

van a helyi információkra, ez a felvetés pont a tovább lépésnek lehet az egyik 
módja vagy formája. Nem szabad, hogy statikus legyen a honlap, ennek 
nagyon dinamikusan kellene mozognia, mert akkor él és működik.  

Nyírő András: Amikor egy évvel ezelőtt átvettem a honlap működtetését, 
visszanéztem az elmúlt évek híreit, és nagyon kevés információ jelent meg a 
sajtóban rólunk. Ez változott meg az elmúlt évben, mert egy sor pozitív hír 

ment ki a faluból, ami a környező településekre nem volt jellemző. Úgy 
gondolom, hogy egyszerre kell tenni a helyi információk eljuttatását és a 

látogatók információhoz juttatását is. 
Vöröskői István polgármester: Szükség van egy – nem társadalmi munkában 
dolgozó – megbízottra, aki az önkormányzat által fontosnak tartott 

információkat a honlapra rendszeresen felteszi. Javasolja, hogy bízzanak meg 
valakit havi 25 órában a feladat ellátásával. 

 
Kérdezi a Testülete, hogy a beszámolót, illetve egy havi 25 órás megbízásos 
jogviszonyt támogat-e? 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 52/2017. (III.29.) 
határozata a honlap működéséről szóló beszámolóról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete jóváhagyja a honlap elmúlt évről szóló 
beszámolóját azzal, hogy az önkormányzat hivatalos megjelenése kapjon 

nagyobb hangsúlyt, ennek érdekében az önkormányzat havi 25 órás 
munkaidőkeretet biztosít a honlap működtetésére. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: folyamatos 

 
(Kara József Zoltánné képviselő elhagyja az üléstermet, a Képviselő-testület 
létszáma 5 fő.) 

 
9.5. Falukemence 

Vöröskői István polgármester: Megkeresés érkezett a falukemence ügyében, 
miután nagyszerűen sikerült megszervezni, hogy bizonyos támogatások 
érkezzenek a létesítésére. Ez a projekt szerepel az Interreg pályázatunkban, 

amit Mocsonok községgel együtt nyújtottunk be. Ennek eredménye a tavasz 
végén várható. Itt a tájház környékét jelöltük meg, mint megvalósulási 
helyszínt, mert annak a környékét egyébként is szeretnénk rendezni. 

Amennyiben a pályázat sikertelen lenne, akkor elgondolkozhatunk más 
helyszínen is pl a klub vagy a kisiskola udvara. 

Kara József Zoltán lakos: Többünkben felmerült a gondolat, hogy olyan 
helyen kellene megépíteni a kemencét, ahol mindenki számára hozzáférhető 
lenne. Csak azt szeretnénk, hogy kérdezzük meg a falut, hogy hol látnák 

szívesen a kemencét, hiszen a falué lesz.  



Simonek Antal képviselő: Azt nem lehet úgy üzemeltetni, hogy mindenki 

használja, mert egy éven belül szét fog menni, főleg, ha olyanok használják, 
akik nem ismerik a működését. Arról nem is szólva, hogy a felfűtése igen 

költséges, mert kell hozzá egy csomó száraz faanyag. 
Vöröskői István polgármester: Mint az előbb említettem, a pályázati 
elkötelezettség miatt egyenlőre nem lehet más helyszínről tárgyalni. Meg kell 

várni, míg a pályázat sorsa eldől. Ha az sikertelen lesz, akkor érdemes a 
helyszínre ismét visszatérni. Akkor is figyelembe véve Simonek képviselőúr 
véleményét, mert azok megfontolandó szempontok. Most arra kérek 

felhatalmazást, hogy elkezdődhessen a kivitelező kiválasztása. 
 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 53/2017. (III.29.) 

határozata a falukemencéről 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a falukemence építési helyének 
kijelöléséről szóló döntést a Szlovák – Magyar határon átnyúló pályázat 
elbírálása után hozza meg, addig el kell végezni a kivitelező kiválasztását. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: folyamatos 

 
9.6. Közművelődési pályázat támogatási szerződés - 

Falubemutató kisfilm 

Vöröskői István polgármester: Megkeresett bennünket egy civil szervezet, 
akik bemutató filmeket készítenek a környékről és községünkről is. A 

szerződés tervezetet kiküldtük. Anyagi kötelezettséggel nem jár, egy 
pályázaton szeretnének pénzt szerezni rá, hozadéka településünk értékeinek 

újabb módon, videó megosztón történő megismertetése. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 54/2017. (III.29.) 
határozata a CivilFilm Egyesület szerződéséről 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete hozzájárul a CivilFilm Egyesülettel 

kötendő megállapodás aláírásához közművelődési feladatok ellátására.  
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2017. március 31. 
 

9.7. Költségvetési pályázatokon való indulás 

Vöröskői István polgármester: Megnéztük az idei költségvetési pályázatokat, 
amit ki is küldtünk. Azt láthatjuk benne, hogy óvodai felújítás volna 

lehetséges, de ez most nálunk folyamatban van. Sport fejlesztésre lehetne még 
benyújtani, de most azt sem tudjuk hányadán állunk a sportegyesülettel, ezt 
úgyis később tárgyaljuk. Ami számításba jöhet az az önkormányzat 

kezelésében lévő közút felújítása. Ismét kitétel, hogy csak azok a belterületi 



utak jöhetnek számításba, melyeket tömegközlekedés céljára is használunk. 

A legkritikusabb útszakaszok – Szent István utca, Esztergomi utca - sajnos 
állami kezelésben vannak. Pályázni a Malom utcától a Csévi utcai 

buszfordulóig lehet, mint tömegközlekedési útvonalra.   
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 55/2017. (III.29.) 
határozata a költségvetési pályázatról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete pályázatot nyújt be a 2017. évi 

költségvetés keretében biztosított pályázati lehetőségek közül, a belterületi 
Malom u. 36. számtól a Csévi utcai autóbusz-forduló kijáratáig tartó 
útszakaszra. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2017. április 30. 
 
 

9.8. Kerékpárutak kialakítása fenntartása 

Vöröskői István polgármester: Az előterjesztésben kifejtettem, hogy két 
kerékpáros projektben is részt veszünk. A Dorog-Kesztölc közötti (Az Országos 

Kék Túra útvonalon) utakon mounten bike kerékpárokkal használható útnak 
a kritikus szakaszokon zúzottköves burkolattal történő ellátásához korábbi 

határozatunkkal elvi hozzájárulásunkat adtuk. 
A Klastrompuszta-Pilisszántó út, amellyel Pilisszántón a Pilis Bike hálózathoz 
kapcsolódhatunk. Ez is tulajdonunkban lévő út, amelynek éves 

karbantartására vállalkozik a Parkerdő. A község bekapcsolása a több száz 
kilóméteres hálózatba turisztikailag hasznos lenne, az út fenntartási 

költségének fizetése egy összegben, év elején az idei évben a költségvetés már 
megtörtént elfogadása miatt, a későbbiekben, a likviditás fenntartása miatt 
kérdéses, a szerződés első futamidő meghatározása hosszúnak tűnik. A 

végzendő munkák sürgősségének felmérése, időbeli ütemezése szükséges. A 
Pilisi Parkerdő ajánlatát is kiküldtem, amely 6 évre szólna, ezt nem 
támogatnám, mert a következő testületnek is kötelezettséget jelentene, és elég 

borsos árat ajánlottak a karbantartásra, esetleg más kivitelezőt is be lehetne 
vonni. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy a kiküldött határozati javaslatot elfogadják-e? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 56/2017. (III.29.) 
határozata a kerékpáros turizmusról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete elkötelezi magát a kerékpáros túrizmus 

fejlesztésére, ennek érdekében felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
Klastrompuszta – Pilisszántó közötti önkormányzati erdei út karbantartására 
küldött Pilisi Parkerdő Zrt ajánlatról a karbantartási költségek csökkentése és 

fizetési idejének módosítása, valamint a szükséges útkarbantartási teendők 



éves megállapítása és a feladatok súlyozása ügyében tovább tárgyaljon és a 

közösen kialakított szerződést aláírja, lehetőség szerint 3 éves első szerződési 
időszakkal, amely lejárata előtt hosszabbítható. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2017. április 20. 
 

9.9. Óvodai javaslat 

Vöröskői István polgármester: A vezető óvónőtől javaslat érkezett az óvodai 

beszámoló időpontjának módosításáról. Minden év májusában számoltak be, 
szerencsésebbnek tartanák, ha az időpont szeptemberre módosulhatna. Ez 

felveti az Iskola beszámolójának ugyan szeptemberre halasztását. Javaslom a 
Munkaterv ilyen irányú módosítását.  
 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 57/2017. (III.29.) 
határozata a Munkaterv módosításáról 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a munkatervét az alábbiak szerint 

módosítja: a Kiserdei Óvoda és a Kincses József Általános Iskola 
beszámolójának időpontját szeptember hónapra teszi át. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2017. szeptember 30. 

 
9.10. Sport Egyesület helyzete 

Vöröskői István polgármester: Az egyesület vezetősége már tavaly 

decemberben be akarta nyújtani a lemondását, de visszaléptek azzal az érvvel, 
hogy a szezont végig viszik. Most azonban június 10-i hatállyal a teljes 

vezetőség lemondott. Ez most tájékoztatás és az önkormányzatnak feladat 
egyben, mint a sportlétesítmények tulajdonosának és fő szponzorának. Össze 
kellene hívnunk egy megbeszélést a futball kedvelőknek és támogatóknak, 

hogy közösen valamiféle megoldást találjunk.  
Kochnyák Sándor képviselő: Az alapszabály szerint elsőként közgyűlést kell 
összehívnia a mindenkori elnöknek, esetlegesen neki kell javaslatot tennie az 

új elnök személyére, aztán hogy lesz-e valaki, aki elvállalja az most másik 
kérdés.  

Vöröskői István polgármester: Az egyesületekre külön szabályozás 
vonatkozik, az elnökségnek kell gondoskodnia az utódlásról, különben a 
törvényi szabályozás miatt megszűnhet az egyesület. A fórumainkat fel kell 

használni arra, hogy a megfelelő emberek kerüljenek az egyesület élére. 
 

9.11. Családi nap időpontjának módosítása 

Vöröskői István polgármester: Szó került már róla, hogy május 27-én 
ütközés lesz a programjainkban. Az erre a napra tervezett családi napunk 

időpontját kellene áttenni egy héttel korábbra, május 20-ra, mivel a Megyei 
Értéktárnap is ezen a napon lesz Bajnán, ahol képviseltetni kellene magunkat 
az énekkarral és a falu vezetésével. Testületi felhatalmazást kérnék, hogy az 

érintett intézményeinkkel tárgyaljak az időpont módosításáról. 



 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 58/2017. (III.29.) 
határozata a családi nap időpontjáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
családi nap időpontjának módosításáról egyeztessen a Kiserdei Óvoda és a 
Kincses József Általános Iskola vezetőivel. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2017. április 26.  
 

9.12. Hulladék gyűjtés  

 

Vöröskői István polgármester: Megkeresett egy önként jelentkező, hogy az 

előző évekhez hasonlóan idén is megszerveznék a hulladékgyűjtését az utak 
mentén. A Vertikállal felvettem a kapcsolatot, választ még nem kaptam rá. Az 
április 29-i hétvégére szerveznék. A Te Szedd mozgalom keretében idén 

tavasszal nem lesz szemétszedés, azt áttették őszre. Az előző évekhez 
hasonlóan, idén is a támogatásunkról biztosítottam az önkénteseket. A 
közmunkásaink idén is segíteni fognak az összegyűjtött szemét 

felrakodásában május 2-án kedden. 
Szivek Péter képviselő: Hallottam róla, hogy Dorogon szerveznek veszélyes 

hulladék gyűjtést, nálunk is lehetne ilyet szervezni, mert nincs más módja a 
veszélyes hulladékok elhelyezésének. 
Vöröskői István polgármester: utána fogok járni, hogy a veszélyes 

hulladékok gyűjtését ki szervezi Dorogon. 
 

9.13. Falugondnok szabadsága 
 

Vöröskői István polgármester: A közmunkások koordinálása a falugondnok 

feladata, de mivel ezt a feladatot egyedül látja el mindig probléma, hogy mikor 
vegye ki a szabadságát. Mivel a képviselőtársak felajánlották e témában a 
segítségüket, kérem, hogy aki a jövő héten Gábor szabadsága idején be tudna 

segíteni, az holnap reggel 7-kor jöjjön be hozzám, hogy megbeszéljük a jövő 
heti teendőket. 

Az ülésen más nem hangzott el, mindenkinek köszöni a megjelenést az ülést 
berekeszti és zárt ülés tárgyalását rendeli el. 
 

A Képviselő-testület zárt ülésen a 59/2017.(III.29.) - 61/2017. (III.29.) számú 
határozatokkal szociális támogatásokban döntött. 
 

 
 
 

Vöröskői István   Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 
polgármester     jegyző 

 


